
ODPRTO PISMO

Kje je rešitev?
V stavbi, kjer ima svoje prostore gimna-

zija Šentvid je poleg gimnazije še velika
osnovna šola »Alojz Kebe« in vzgojnovarstve-
ni oddelki — podaljsano bivanje. Vsi prostori
so zelo napolnjeni in težave bodo še Večje,
ko bo osnovna šola prešla na celodnevni
pouk. Delegati sprašujejo, kako je predvide-
na rešitev tega problema.

Odgovor: Na vprašanje je možno odgo-
voriti le z dejstvom, da se bo večletna pre-
napalnjenost, iki ije prisotna tdko v igimnaziji
v Šentvidu kot tudi y osnovni šoli Ailojza K&-
beta uspešno razrešila z izgradnjo nove os-
novne šale, ki bo zajjematla učence z območ-
ja KS Vižmanje-Brod. Iz koncepta vodstva
osnovne šole Alojza Kebeta je razvidno, da
bo ta šola z razmejitvijo šolskega akoliša in
z zmanjšanijem števila učencev lahko organi-
zirala celodnevni pouik. Pri tem bo ostala še
vedno prisotna deilitev učnih prostorov v raz-
merju, v katerem je tudi doslej potekalo
sožitje med gimnaaijo šentvid in osnovno
šolo Alojza Kebeta. V kolikor bi gimnazija
v Šentvidu širila svojo dejavnost bi bilo po-
trebno proučiti možnosti za morebitno nad-
zidavo obstoječega objekta ali pa zagotoviti
finančna sredstva za izgradnjo noyega gim-
nazijskega objekta, o čemer naj bi sprejela
ustrezne sklepe skupščina mesta Ljubljane
kot ustanovitelj srednjih šol.

Odgovor pripravil: Oddelek za družbene
službe in splošne zadeve.


